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VERKSAMHETSBERIiTTELSE 2O2L
HJÅGGSJönvcnnNS INTREssnrönrNrNG DRAKARNA

Styrelsen för Drakarna avger följande årsberättelse för verksamhetsåret lll -3Lll2 -2021

Verksamhetsplanen har legat till grund för styrelsens arbete under året.

Inledning

Tfots att det blev fortsatta restriktioner gällande pandemin och instäIlda aktiviteter har
föreningen drivit verksamhet i liten skala. Kurser har bedrivits i vävning och linedance.
Sommarcaf6 under jutimånad och månadsmiddagarna under hösten har varit uppskattade.
Kom med i en artikel i "landet runt i riksförbundets medlemstidning bygdegården" gällande

sommarcafd med ko besök.

Vi startade upp Hjåggsjölufsarna under hösten med ute aktiviteter för barn och kunde även

ha pepparkaksbakning i bygdegården.

Den största utmaningen för föreningen var att få klart projektet för nytt värmesystem till
bygdegården.

Vi har lyckats gå i mål under är 2021, med att ersätta den spåneldade värmepannan med en

bergvärmepumpanläggning. Så nu slipper styrelsemedlemmarna Jan Konradsson och Edit
Norberg utföra den heroiska (dagliga) insatsen att håIla igång spåneldningsanläggningen, som

de utfört under ett antal år.
Genomförande av projektet var en lång resa.
Vi startade arbetet med att sammanställa underlag för ansökan för ekonomiskt stöd från
Jordbruksverket under hösten 2019. Samt vi sände in ansökan till Jordbruksverket vintern
2020.

Besked från Länsstyrelsen våren 2020.Att vår ansökan inte kommer att handläggas under år
2020. Beroende på att det fanns inga pengar tillgängliga. För att regeringen avsatt alla
pengarna till restaurering av våtmarker.

Besked från länsstyrelsen våren 202l.Att vår ansökan ser bra ut. Så de kommer troligtvis
bevilja bidrag. Men att vi saknar ett viktigt dokument. Medfinansiering från Vännäs
kommun. Så nu startade arbete attfäVännäs kommun med i projektet. Sände förfrågan till
Kommunstyrelsen om medfinansiering. De var positiva till det. Så de beviljade 100.000 kr i
medfinansiering vid kommunstyrelsesammanträd et den 2ll 6.

Handläggningen vid Länsstyrelsen är inte supersnabb. Men vi fick vår ansökan beviljad 2919.

Vi lyckades i oktober få entreprenörer som tog på sig entreprenaden att borra för bergvärmen
och installera bergvärmepumpen samt vara klar under är 2021,

Så den 23112 2021 driftsattes bergvärmepumpanläggningen. Så det var en trevlig "Julklapp"
för föreningen.
Projektet organisationen har bestått av: Projektledare Göran Gruffman samt
Ekonomiansvarig Hel6n Zakrisson.

Budget för projektet var 973000kr



Värmepumpanläggningen i bygdegården

STYRELSEN har

Ordftirande
Vice ordft)rande
Sekreterare
Kassör
Ledamot

Suppleanter

under året bestått av följande personer

Sabrina Viltpil
Göran Gruffrnan
Edit Norberg
Helen Zakrisson
Jan Konradsson

Allan Nygren
Ulrika Roos
Ingrid Nilsson
MariaAndersson
Charlotte Linder

Landsbygdsrådet

Revisorer Lars Wiglöv
Stig-Lennart Nilsson

Valberedning Helen Granström
Ersättare Anders Lennartsson

Styrelsen fick till uppdrag att tillsätta en ordinarie till den vakantaplatsen på I ar i valberedningen

Webb och Marie-Charlotte Isaksson Mörtzell och Sabrina Viltpil
sociala medier

Medlemsansvarig Ingrid Nilsson

STYRELSEMÖTEN

Styrelsen har under året haft 12 st. ordinarie protokollforda sammanträden. Sammanträdesdag har

varit forsta tisdagen i månaden.
Årsmötet och konstitueringsmötet hölls den2 mars.

Styrelsen har skickat ut 2 st. informationsblad under året till medlemmarna



MEDLEMMAR

Under 2021har fiirening haft 125 st. medlemmar och så tillkommer 19 st. barn under 20 är. Bland
medlemmarna finns även boende utanftir bygden. Har tillkommit några nya medlemmar och en del
har utträtt ur ft)reningen.

PROJEKT OCH BIDRAG

Ansökan om medfinansiering ftir värmeanläggningen till kommunen
Kommunen bevilj ade driftbidrag.
Bydeavgiftsmedel
Bygdegårdensriksfiirbund ansökt om krisstöd
Östen Berglundsungdomsstift else

AKTIVITETER, UTHYRNINGAR, VERIGAMHET OCII UTBILDNING

Månadsmiddagamablev inställda under våren, men under hösten kunde viha4 middagar med
gäster som Arne Lindström- kåseri, Erik Törnlund-flottning, Sverker Olofsson berättade om Sara

Lidman och Ingrid Marklund-sin karriär som journalist.
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Studiecirklar i vävning och Line-dance
Julgransplundring for barn inställd
Flera träffar angående bidragsansökningar
Skotercafö inställd
Valborgsmässoafton inställd
Uthyrning av lokaler till barnkalas, 40-50 års-kalas, bröllop och möten till foreningar,
privatpersoner och foretag
Utbildning via distans "Marknadsft)ring"
Uthyming av rum i källaren under hela året

Vännäsdagarna inställd
Sommarcaf6 3 ggr

Hjåggsjölufsarna med barnaktivitet -Träff med Hilda och gtinget, Hästpyssel och prova på

ridning, skogsträffoch sagospel med Gunilla Jämte

Hjåggsjölufsarna anordnade träffftr barn och ft)räldrar med pepparkaksbakning

PRO julbord
Julmarknad inställd

a

a

o

a

a

o

a



Hjåggsjölufsarna samlas till träffar för barn och föräldrar

UNDERHÅLLSARBETE

. Kontroll eldning morgon och kväll under eldningsperioden med många driftstopp
Mottagning av spån + påfyllning spånficka
Inoljning av altanmöbler
Städdagar och veckostäd
Besiktning av trapphissen
Många ideella timmar för projektet nya värmesystemet
Kontroll av brandvarnare och brandsläckare
Genomgång av hela bygdegården utförd av Anticimex
Genomgång av brandvarnare och brandsläckare -egenkontroll lista
Årlig geromgång av hela fastigheten. -dokumenterats

EKONOMI

Föreningen har klarat ekonomin frirhållandevis bra om man ser på de få aktiviteter man har kunnat
bedriva i bygdegården. Föreningen ansökte och fick krisstöd hos Bygdegårdens riksförbund.
Ekonomin redovisas siirskilt under årsmötet.



Ånnrs DRAKE- Ingen vald

SLUTORD

Om man sammanfattar 2021så blev det ett mycket lyckat år, nu har föreningen iintligen fått ett
välfungerande och säkert värmesystem,

Styrelsen vill tacka alla som lämnat donationer till värme§ystemet och skänkt gåvor tillföreningen
som gjort att vi har kunnat genomfora detta stora projekt.

Vi önskar att verksamheten i bygdegården kan starta upp som vanligt under 2022 och önskar den

nya styrelsen lycka till i sitt fortsatta arbete med att bygdegården ska vara en trevlig mötesplats för
alla och ska stiirka gemenskap och trivsel i bygden.

c.

Jan Konradsson

M M J
Helen Zarisson Edit Norberg

Drakarnas styrelse mars 2022
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